
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 22. juli 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 536
Fødevareministeren bedes redegøre for udviklingen i antal kuttere/fiskerbåde
i Bagenkop fra 1970 og til nu (så vidt muligt) og samtidig redegøre for udvik-
lingen i fangstmængderne i samme tidsperiode (så vidt muligt), samt redegø-
re for om ministeren mener, at det nuværende fiskeri fra Bagenkop truer fiske-
bestandene i farvandet omkring Bagenkop og i det sydfynske øhav, så det
skulle være nødvendigt at begrænse fiskerimulighederne væsentligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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